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Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Csévharaszti Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében 2010. december 15-én 

megtartott képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint. 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből 

jelen van 7 fő. 

 

Napirend: 

 1. Beszámoló a 2010. évi csatornaszolgáltatásról 

               Előadó: Takács Endre  a KÖVÁL ZRT elnök-igazgatója 

 

 2. A KÖVÁL Zrt 2011. évi pótlási, felújítási terve és díjjavaslata 

     Előadó: Takács Endre, a KÖVÁL ZRt elnök-igazgatója 

 

3. A víz – és csatornadíjról, a szemétszállítási, étkezéstérítési és egyéb díjakról, 

árakról szóló rendelet megalkotása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 4. Településrendezési eszközök elkészítésére beérkezett ajánlatok értékelése 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 5. 2011-re vonatkozó gazdasági koncepció megtárgyalása 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

 6. 2011-re vonatkozó folyószámla-hitelkeret 

                Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

7. Földterületek bérbeadása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

8. Beszámoló a polgármesteri hivatal munkájáról 

    Előadó: Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

 

9. Tájékoztató a polgármester átruházott hatáskörben tett intézkedéseiről 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

10. Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

11. A képviselő-testület 2011. évi munkaterve 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

12.Egyebek 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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A képviselők a  napirendi pontokat egyhangúlag elfogadták. 

 

 1. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a 2010. évi csatornaszolgáltatásról 

               Előadó: Takács Endre  a KÖVÁL ZRT elnök-igazgatója 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy apróbb hibák előfordultak a szennyvíz hálózat 

működtetése során. Az autót a lakosság látja, amikor a hibák kijavítását végzik. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Ez az év nagyon csapadékos volt: A beszámolóból is kiderül, hogy 

sokkal nagyobb kapacitással kellett működtetni a hálózatot. Sokan a csapadékvizet bekötik a 

csatornába, történt erre vonatkozóan bejelentés? 

 

Takács Endre KÖVÁL Zrt : Az első félévben annyi szennyvíz ment be, mint az előző évben 

egész év alatt a sok csapadéknak köszönhetően. Ez rendkívüli megterhelést jelentett. 

Csapadékvíznek nem szabadna megjelenni. A lakosság egy része tudatosan vagy tudatlanul 

bele vezetik a csapadék vizet a csatornába. Monor, Gomba helyi rendeletet hozott, hogy 

pótdíjat kell fizetnie annak, akit tetten érnek. Vannak már megfelelő eszközök arra, hogy 

kiszűrjék a csalókat. A pótdíj 50 e Ft is lehet. A cél a helyes csatorna használat. Szolgáltató 

szabja ki a pótdíjat, ha nem fizeti ki a számláján fog megjelenni. Ezt a nagy mennyiségű 

víztömeget mozgatni kell, a tartózkodási idő megnő ezzel a kiadások is nőnek a 

szolgáltatónál. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Csévharaszton mennyire jellemző? 

 

Takács Endre KÖVÁL Zrt: Csévharaszton nem jellemző, de előfordul. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Nálunk az erre vonatkozó rendeletalkotás már júniusban 

megtörtént.  

 

Blahó Sándor képviselő: Vannak olyan ingatlanok, ahol a csonk bent van, de a lakos nem 

használja, hivatalosan nincs rákötve, de a saját emésztője bele van kötve. Ezek ellen lehet 

valamit tenni? 

 

Takács Endre KÖVÁL Zrt.: Két plombával le lehet fogatni a csatorna fedelet. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

 

2.napirendi pont tárgyalása: . A KÖVÁL Zrt 2011. évi pótlási, felújítási terve és díjjavaslata 

Előadó: Takács Endre, a KÖVÁL ZRt elnök-igazgatója 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Magában a díjban nincs változás. Az üzemeltető nem javasol 

emelést.  10 Ft-tal emelkedne a lakossági díj, ami fedezné a felújítási költségeket. A felújítás a 

községet is érinti.  
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Cseszlai Sándor képviselő: 2013-ban több mint 8,5 millió Ft van betervezve, ezt a községnek 

többlet költséget jelent Erre a pótlásra eddig miért nem volt szükség? 

 

Takács Endre KÖVÁL Zrt: Éves szinten 60 millió Ft jött ki a fejlesztési költségekre. 

Amortizációs költséget fel kell számolni a díjban, ez 120 Ft emelést jelentene. Ezt nem lehet 

behajtani. Ezért készült 4 éves felújítási terv. Egy alap képződik a társulásnál és így a 

tulajdonosoknak, nem kell mélyen a zsebükbe nyúlni. A megadott összegek becsült értékek, a 

végrehajtás versenyeztetés útján egy konkrét összegért fog megtörténni. 

 

A képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 63/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a KÖVÁL Zrt 2011. évi 

csatornadíj javaslatát és 2011-2014. évi pótlási, felújítási 

tervét és azt változtatás nélkül elfogadja. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: képviselő-testület 

 

 

 

3. napirendi pont tárgyalása: A víz – és csatornadíjról, a szemétszállítási, étkezéstérítési és 

egyéb díjakról, árakról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A vízdíj mértéke nem változik. Az utólagosan rákötők 52.800 

Ft-ot fizetnek. A vízdíjat nem fizetők esetében szigorítások kerülnek bevezetésre. Három lejárt 

határidejű számla vagy 20 000 Ft-os tartozás esetén korlátozás kerül elrendelésre. A 

csatornadíj 317 Ft/m3. Szemétdíj 100 Ft-tal emelkedik havonta, így 12.800 Ft+áfa az éves díj. 

Közétkeztetésnél a szolgáltató minimális 2%-os emelést javasolt. Az óvodások 100%- 

nyersanyagnormát fizetnek és a 197 Ft rezsiköltségből 10 Ft kerül áthárításra a szülőkre. 

Ebben az évben a könyvtári szolgáltatások díjait is tartalmazza a rendelet. Új fejezet a címer 

használatáért fizetendő díj. 

 

Manulek József képviselő: Vízmérő hiányában a 120 liter/fő/nap kiszámlázását sokallja. Ettől 

nem lehet eltérni?  Temetkezési díjaknál a ravatalozó használati díjat el kellene törölni 

csévharaszti lakos esetében. 

 

Naszvadi Sándorné pénzügyi bizottság elnöke: A pénzügyi bizottság megtárgyalta a 2011 évre 

szóló díjjavaslatokat és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A 120 liter/fő/nap-tól el lehet térni, de nem éri meg, mert ha 

csökkentjük, akkor nem ösztönözzük, hogy kössenek rá a csatornahálózatra. Ez az összeg már 

öt éve benne van a rendeletben.  

 

Blahó Sándor képviselő: Ha a talajterhelés 100 Ft/fő/nap, akkor a csatornáért miért kell 120 

liter/fő/napot. 
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Manulek József képviselő: Ha nincs pénze, miből ösztönözzük, hogy rákössön? Ha lehet 

eltérni, akkor térjünk el. Hány ingatlan van, aki nincs rákötve a csatornára? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A vízmű vezetője leegyezteti a csatornásokkal. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Aki sokallja a 120liter/fő/nap az szereltessen fel vízmérőt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Módosító javaslatként érkezett, a 3§ (2) bekezdésre: 120 

liter/fő/nap helyett 100 liter/fő/nap legyen. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodással a módosítást elfogadta. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A 8.§ c) pontjára törlési javaslat érkezett. A ravatalozó 

használati díjat a hozzátartozók 4-5 éve fizetik, mindig az üzemeltetőnek fizették és nem az 

önkormányzat felé. Most az önkormányzat az üzemeltető azért fizetik ide. Mértékét 

csökkenteni lehet, de azt nem lehet, hogy csak a cséviek ne fizessenek.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Ilyen költség szinte minden településen van. Ez egy reális 

összeg.  

 

Manulek József képviselő: A felvetése egy lakossági kérelem volt. Az elhunytat rövid időre 

helyezték el a ravatalozóban és sokallta a kifizetett összeget.  Javasolja, hogy legyen a díj 15 e 

Ft, mivel a temetési segély összege is ennyi.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: módosító javaslat  a 8.§ c): 7000 Ft+áfa 

 

A képviselő-testület 3 igen és 4 nem szavazattal a módosítást nem fogadta el. 

 

A képviselő-testület 4 igen 1 nem és 2 tartózkodással megalkotta a következő rendeletét: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2010.(XII. 16.) számú rendelete  

a 2011. évben fizetendő díjakról. 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

 

4. Napirendi pont tárgyalása: Településrendezési eszközök elkészítésére beérkezett ajánlatok 

értékelése 

  Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: tervezői ajánlatokat kerület bekérésre. Ezekről összefoglaló 

táblázatot készített a főépítész.  Nagy különbség nincs az ajánlatok között. Kamarai díjjal is 

számolhatnak a tervezők. Mivel árajánlatot kértünk és nem közbeszerzési eljárás került 

kiírásra, így tudták, hogy a közbeszerzési ár alá kell menniük. Ha most a testület kiválasztja a 

tervezőt, a szerződé februárban kerülne aláírásra, mivel ütemezni kell a dolgot.  
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Nyeste László főépítész: Mindegyiket alkalmasnak tartja a munka jó elvégzésére. Érdemben 

nehéz összehasonlítani őket. Feltűnően magas és alacsony árakat ki kellene ejteni. Mindegyik 

fővárosi telephellyel rendelkezik, az ország minden területén dolgoznak. A PESTTERV 2 

helyen dolgozik a környéken, ő készíti az agglomeráció rendezési tervét, a Pest megyei 

terveket. Nagy rutinnal dolgoznak. Az URBANITAS is nagy tervező, és kisebb településekre 

is lemegy. A Völgyzugoly Műhelyt javasolja, megfelelő tendert adott le. Nagyon jól meg kell 

alapozni a koncepciót, ezért jó, ha az előkészítő programba bekapcsolódik a tervező cég. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Szakmailag el kell fogadni a főépítész véleményét, javaslatát. 

Amit ajánlott a második legkisebb ajánlatot küldte be.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 64/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő -

testülete Csévharaszt Község településrendezési 

eszközeinek elkészítésével a Völgyzugoly Műhely Kft, 

1024. Budapest, Káplár u. 7. sz. alatti, tervező irodát 

bízza  meg. 

Megbízza a polgármestert, hogy a szerződést a 2011-évi 

költségvetés elfogadása után kösse meg, a jegyző 

ellenjegyzése mellett. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: polgármester 

 

 

5. napirendi pont tárgyalása: a 2011-re vonatkozó gazdasági koncepció megtárgyalása 

       Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy ez koncepció, a számok nem véglegesek, mivel a 

részletes vita még folyik a parlamentben. Nagymértékű eltérés a bevételeket illetően nem várható, 

ehhez lett a kiadás kalkulálva. Közvilágítás területén pici csökkenés tapasztalható. Az 

intézmények fejlesztési igényei be lettek építve a koncepcióba. Az önkormányzati fejlesztés nem 

került be, mivel forrás nem mutatkozott rá. Februárban kiderül, hogy mennyi összeget lehet a 

rendezési tervet fordítani.  Támogatandó szervezetek közül a polgárőrség csak véletlenül került 

ki. Nyáregyházi úton az utolsó ház után volt egy kicsi erdős rész, azt kivágatta az önkormányzat, 

de újra telepítési kötelezettséget írtak elő. Az erdőinket az Erdőszöv Rt. kezelte, de bizonyos 

területeken nem végeztek jó munkát, így másik kezelő után kell nézni. A költségvetés elfogadása 

után lehet, hogy a Nefag Zrt. fogja végezni ezt a tevékenységet.  

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A pénzügyi bizottság megtárgyalta a 2011. évi koncepciót.  A 

támogatásoknál merültek fel javaslatok. A Cséfe a betervezett 150 e Ft helyett kapjon 200 e Ft-ot. 

 

Fodor Imre képviselő javasolja, hogy ugyan úgy 300 e Ft-ot kapjon, mint a nyugdíjasklub.  
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Naszvadi Sándorné képviselő: A polgárőrség: 600-700 e Ft-ot kapjon. Foci suli: fel kellene mérni, 

hogy hány helyi gyermek veszi igénybe a foci sulit, és annak alapján kapjanak támogatást. A 

birkózók így több támogatást kaphatnának. 

A módosításokkal javasolja a koncepció elfogadását. 

 

Manulek József képviselő: Javasolja, hogy a birkózók kapjanak: 300 e Ft-ot, nyugdíjasklub: 300 e 

Ft, Közalapítvány: 300 e Ft, Cséfe: 300 e Ft, rendőrség 250 e Ft helyett 150 e Ft a fennmaradó 

100 e Ft-ot a polgárőrségnek lehetne adni. Tűzoltóságnak is többet kellene adni. Foci suli: 300 e 

Ft-ot és a megmaradt 100 e Ft szintén a polgárőrséghez mehetne, tehát a polgárőrség 600 + 200 e 

Ft kapna. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A rendőrségtől nem venné el a támogatást, mivel a községben 

többet járőröznek, sebességet mérnek. Plusz 100 e Ft-ot javasol az Alapítványnak, a foci sulinak 

nem javasol.  

 

Manulek József képviselő: Az 1%-ot be tudja szedni az Alapítvány, csak jobban kellene 

propagálni.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: áthidaló megoldás lenne, ha ebben az évben biztosítana a 

képviselő-testület 100 e Ft-ot a polgárőrségnek, nem terhelné a következő évet. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Ebben az évben kapjon a polgárőrség 100 e Ft-ot és jövőre 700 e 

Ft-ot. A rendőrségtől nem venné el támogatást. 

 

Mocsáry Balázs polgármester javasolja, hogy a változtatási javaslatokat jegyezzék, és majd 

februárban meglátják, hogy kinek mennyi támogatást tudnak adni. A polgárőrség támogatását 

illetően elmondja, hogy a gyűlésen nem döntöttek arról, hogy a két ünnep között akarják a 

jubileumot megünnepelni. Mondják meg, mikor akarják. 

 

Blahó Sándor képviselő. A vízműnél nem lát többet betervezve. Kavicsszűrőt kellene cserélni. 

Már 2006-ban szó volt róla, hogy a vízművet fel kell újítani. Azóta pályázat nem volt és nem is 

történt semmi. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: A pénzügyi bizottság elfogadta, hogy a vízmű bevételének és 

kiadásának különbözete a vízműnél felújításra marad. A problémákat a vízművezetőjével meg 

kell beszélni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A vízműnél betervezett dologi kiadás 2011-ben minimálisan 

magasabb, de 2010-es tartalmaz olyan kiadást, ami már 2011-ben nincs benne. A kavicsszűrő 

csere valószínű megoldódhat. 

 

Cseszlai Sándor képviselő: Vízművezetője legyen tájékoztatva, hogy mi a gond. Állapotfelmérést 

végezze el és a szükséges intézkedéseket, tegye meg.  

 

Manulek József képviselő: A dologi kiadásokat nem lehetne részletezni? 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Miért kellene részletezni, az intézményvezető el tud számolni vele. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: a koncepciót a lehető legpontosabban próbálták elkészíteni, a 

számviteli törvény megadja, hogy mit takar a dologi kiadás. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 65/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a 2011. évi költségvetésre 

vonatkozó koncepciót és az alábbi határozatot hozza:  

1.) A működési és egyéb bevételek növelésére kell 

törekedni, a kintlévőségek felszámolására, a 

vagyonmegőrzésre és a folyamatos vagyongazdálkodásra 

nagy figyelmet kell fordítani. 

2.) Az intézmények fenntartását biztosítani kell, de a 

takarékosságra az intézményvezetők maximális 

figyelmet fordítsanak. 

3.) A munkavállalók részére a reálkereset csökkenésének 

ellentételezésére az egyéb juttatások lehetőségét fel kell 

tárni és ezek forrásbővülés esetén prioritást élveznek. 

 

Megbízza a polgármestert, hogy a költségvetési törvény 

elfogadása után a szükséges lépéseket tegye meg, és a 

végleges költségvetésben fentieket fokozottan vegye 

figyelembe. Addig is felhatalmazza a szokásos mértékű 

bevételek beszedésére és kiadások teljesítésére. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: képviselő-testület 

            polgármester 

 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: 2011-re vonatkozó folyószámla-hitelkeret 

         Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Már több éve kötünk folyószámla-hitelkeret szerződést, erre azért 

van szükség, ha mínuszba menne az egyenleg akkor se legyen gond a kifizetésekkel. Eddig még 

nem kellett igénybe venni. 

 

Manulek József képviselő: Ha nem használjuk fel, milyen költséggel jár? Ha eddig nem vettük 

igénybe, akkor minek kérjük? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Minimális összeg a fenntartási összeg kb: 4000 Ft éves szinten. 

Csak biztonsági célzattal van. 

 

Fodor Imre képviselő: Ha felvesszük, lehet mindenre fordítani, vagy csak bérre? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Minden esedékes kifizetésre lehet fordítani. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodással meghozta az alábbi határozatát:  
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 66/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

a biztonságos gazdálkodás és likviditás megőrzése 

érdekében 20.000.000 Ft azaz Húszmillió forint összegű 

folyószámlahitel felvételéről döntött. 

 

A hitel futamidejét 2010. december 28.-tól 2011. 

december 31.-ig határozza meg. 

A hitel és járulékai visszafizetésének biztosítékául az 

önkormányzat költségvetési bevételeit ajánlja fel. 

 

Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel 

visszafizetés időtartama alatt a kért hitelt és járulékait a 

futamidő éveiben – a felhalmozási és tőke jellegű 

kiadásokat megelőzően – a költségvetésbe betervezi és 

jóváhagyja, illetve költségvetési előirányzat módosításai 

során figyelembe veszi.  

 

Felhatalmazza a polgármestert – a jegyző ellenjegyzése 

mellett – a szerződés megkötésére. 

 

Határidő: azonnal ill. értelemszerűen 

Felelős: képviselő-testület 

              polgármester 

  

 

 

 

 

7.napirendi pont tárgyalása: Földterületek bérbeadása: 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: ifj. Tippai József kérelemmel fordult az önkormányzat felé, 

hogy az eddig 30 e Ft-ért bérelt önkormányzati földet a Balla közben 3 ha, a „Máté gödör” 

környékén 6,5 ha-t, továbbra is szeretné bérelni. Az első és második évben nem fizetne bérleti 

díjat a 3 ha után, mivel fel kell szántani és lucernát kíván bele vetni. Tehát két évig nincsen 

haszna rajta. 

 

Manulek József képviselő: A rétre 30 e Ft legyen, a többire haladék. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Reális bérleti díj.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 67/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Tippai József  Vasad, Bem u. 472/11. hrsz. alatti lakos 
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részére  a 079/18 hrsz 6,5 ha területű önkormányzati 

területet 2011.01.01- 2015. december 31-ig évi 30 000 

Ft-ért bérbe adja. A 0252/51 hrsz 3 ha területet évi 15 

000 Ft-ért bérbe adja, úgy, hogy a bérleti díjat csak 

2013.01.01-től kell fizetnie. 

 

Megbízza a polgármestert, hogy a bérleti szerződést 

kösse meg a jegyző ellenjegyzésével. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület  

             polgármester 

 

 

8.napirendi pont tárgyalása:  Beszámoló a polgármesteri hivatal munkájáról 

 Előadó: Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

 

Manulek József képviselő: Általánosítást lát az adóról szóló tájékoztatónál. Itt hiányzik 1-2 

oldal. Tisztán szeretne látni, ez nem kielégítő. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A polgármesteri hivatal munkájáról szól a beszámoló. Ha 

a képviselő-testület az adót kívánja részletesen tárgyalni, akkor más ülés keretében lehetőség 

van rá, de névszerinti, adózók adatait tartalmazó napirendre csak zárt ülésen kerülhet sor. 

 

A képviselő-testület 4 igen 1 nem szavazattal és 2 tartózkodással meghozta az alábbi 

határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 68/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta a Polgármesteri Hivatal 2010-es 

munkájáról szóló beszámolót és azt elfogadja. 

 

Határidő. azonnal 

Felelős: képviselő-testülete 

             jegyző 

 

 

 

9.napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a polgármester átruházott hatáskörben tett 

intézkedéseiről 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Fodor Imre képviselő: Utána néz valaki, hogy ki kapja és milyen körülmények között él a 

kérelmező? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Volt rá példa, hogy a képviselő-testület zárt ülésen tett 

megállapításokat, nem biztos, hogy a kérelmező jogosult rá. A kollégák sok esetben 

környezettanulmányt készítenek. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal a polgármesterre átruházott hatáskörben végzett 

munkáról szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

 

10.napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A parkolóra, a szerződés megkötésre került, munka el lett 

végezve, a következő évben kerül kifizetésre. 

 

 

 

11. napirendi pont tárgyalása: A képviselő-testület 2011. évi munkaterve 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez a munkaterv egy iránymutató, a főbb vonalakat tartalmazza. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 69/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő 

megtárgyalta és elfogadta a 2011. évi munkatervét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelő: képviselő-testülete 

 polgármester  

 

 

 

12.napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

A) TÖKT képviselet 

 

A TÖKT munkaszervezet vezetője kérte, hogy legyen testületi határozat, hogy tanácskozási és 

szavazati joggal ki vehet részt a polgármester akadályoztatása esetén, az üléseken. Igazodva 

az SzMSz-hez, a polgármester akadályoztatása esetén az alpolgármester, mindkettő 

akadályoztatása esetén a pénzügyi bizottság elnöke.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 70/2010.(XII.15.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete úgy határozott, hogy a TÖKT ülésen a 

polgármester akadályoztatása esetén az önkormányzatot 



 

11 

 

1

1

 
Cseszlai Sándor alpolgármester képviselje szavazati 

joggal, mindkettő akadályoztatása esetén a Pénzügyi 

Bizottság elnöke, Naszvadi Sándorné képviseli 

Csévharaszt Község Önkormányzatát. 

 

 Határidő: azonnal 

 Felelős: képviselő-testület 

 

B) Egyebek 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: az épülő lakásoknál a gyerekek felmásznak a tetőre, 

nagyon balesetveszélyes. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem az önkormányzat a tulajdonos. A tulajdonosok ismeretlen 

helyen tartózkodnak. Megpróbálnak utánuk nézni. 

 

Blahó Sándor képviselő: házszámrendezés mikor lesz? Több ügyfél is jelezte, hogy nagyon 

cigaretta szag van a hivatalban, oda kellene erre figyelni. Szabó Attila helyi lakos több 

esetben jelezte, hogy veszélyes hulladékok vannak lerakva a Jókai utca végén, a volt lőtérnél. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Jövőre az Ady Endre utca kerül átszámozásra. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A jelzett helyen kint voltak és építési hulladék volt 

lerakva, veszélyes hulladék nem. Az építési hulladékot az ott lakók vitették oda, mert sár volt.  

 

Fodor Imre képviselő: Petőfi utcai játszótér mikor volt felülvizsgálva? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Két hónapja volt felülvizsgálat. A játszótér 10 éve készült, 

akkor megfelelt a szabványoknak. A mostani előírásoknak nem felel meg. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Arany János utca csatorna fedél múlt héten megrendelésre 

került, a közeljövőben pótlásra kerül. 

 

 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt, az ülést a polgármester 

bezárta, és mindenkinek kellemes ünnepeket kívánt. 

 

 

 

 

 

 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester        jegyző 


